



KENYATAAN TAWARAN

Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang terdiri dari syarikat 100% milik tempatan dan berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** dan **Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan (BPKU)** serta berdaftar dengan **Majlis Bandaraya Kuantan** dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut :-

BIL	TAJUK PERKHIDMATAN	KOD BIDANG MOF	NO. SEBUTHARGA	HARGA SENASKAH
1	CADANGAN PEMBAIKAN SALUR HUJAN DAN PENGANTIAN STRIP SILING UTAMA DI STADIUM SUKPA, KUANTAN.	GRES : G1 KATEGORI : C21	MBK/W/SH: 138/2022	RM 30.00
2	CADANGAN KERJA-KERJA MEMBAIKPULIH TAMAN PERMAINAN (FLOOR MAT) SERTA KERJA BERKAITAN DI BANDAR SG LEMBING, KUANTAN.	GRES : G1 KATEGORI : C21	MBK/W/SH: 139/2022	RM 30.00

1. Dokumen tawaran boleh disemak dan dibeli pada waktu pejabat sahaja mulai **14 SEPTEMBER 2022 (RABU) di Kaunter Berpusat Ibu Pejabat**, Majlis Bandaraya Kuantan, Jalan Tanah Putih, 25100 Kuantan, Pahang Darul Makmur.
2. Syarikat yang berminat hendaklah mengemukakan **Sijil Pendaftaran Majlis Bandaraya Kuantan, Sijil Perakuan Pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), Sijil Perolehan Kontrak Kerajaan (CIDB) dan Sijil Pengiktirafan Taraf Bumiputra (BPKU)** serta satu salinan sijil-sijil berikut semasa pembelian dokumen sebutharga.
3. Dokumen sebutharga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat dan dimeteri serta bertulis di sudut kiri atas tajuk seperti di atas dan dikembalikan kepada:- **Datuk Bandar, Majlis Bandaraya Kuantan, Kaunter Berpusat Ibu Pejabat, Majlis Bandaraya Kuantan, Jalan Tanah Putih, 25100 Kuantan, Pahang Darul Makmur** sebelum tarikh tutup tawaran iaitu **tepat jam 12.00 tengahari pada atau sebelum 21 SEPTEMBER 2022 (RABU)**.
4. Pihak MBK tidak terikat untuk menerima tawaran serta tidak bertanggungjawab di atas apa juga perbelanjaan yang di tanggung oleh petender untuk mengemukakan tawaran ini. Sebarang pertanyaan sila hubungi Bahagian Penyelenggaraan, Jabatan Kejuruteraan di talian **09-5111714** atau **09-5111600**.